
POSTPENSJONISTENE I Buskerud 

Styremøte onsdag 7.6.2023 kl 1000 Drammen postterminal 

Til stede: Per Hodt, Ingrid Orhagen, Tore Gustavsen, Aud Moss, Ragnhild Gullbring og Svein Arne 

Fossbakken og Jan Erik Kristiansen fra turkomiteen  

Forfall: Liv Berit Kristiansen, Lullen Tyssen og Viel Stevning fra turkomiteen 

 

Saksliste 

1. Referater:  
2. Orienteringer 
3. Turer og arrangementer 
4. Medlemsmøtet 6. september 
5. Medlemmer som ikke har betalt kontingent 
6. Innkjøp av teknisk utstyr, status 
7. Eventuelt  

 

 
Ad punkt 1: Referatet ble godkjent 
 
Ad punkt 2: Orienteringer: Fagforbundet Post og Finans Årgang 13 Nummer 4 Info fra dette 

Leder: Tema er fortsatt pensjonsoppgjøret og spesielt dette vedr kun prosentvis økning og 
stemmerett. 

        Nestleder: Ikke noe nytt å melde om 

       Økonomiansvarlig: kr 313000 på bok, det er veldig bra! Kr 5266 fra grasrotandelen og hele  
                  Kr 5640 fra åresalget på siste møte. Kr 12000 ble kostnaden fra Sundhaugen på siste møte        

         og kr 5000 til Yngve Kristiansen 
 
Ad punkt 3: Turer og arrangementer 

Kartlegging av hva ønsket er vedr tur for medlemmer. Turen til høsten går som tidligere nevnt med              

27 deltagere.  
Hva med en dagstur el tur m/ en overnatting? Stikkord: Roseslottet, Kistefoss Museum, Hadeland     
Glassverk, Oskarsborg festning,  Hønefoss-     området, Fossekleiva, Hurumhalvøya 

        Det kan bli utfordringer bla ift hviltid for sjåføren  
Julemøte 13.12.2023: Hva med Sundvollen, Lampeland, Tyrifjord? Julemøte m/overnatting? Tur    
m/julemøte?  

 

Ad punkt 4: Medlemsmøtet 6. september skal være på Sundhaugen med underholdning av  
         Walter Welo fra Gulden Kunstverk med både med musikk og info. 
         Vi håper å få Gudrun Austad som er ernæringsfysiolog til å holde foredrag rundt sitt fagfelt.  

 
Ad punkt 5: Medlemmer som ikke har betalt kontigent. Det er 7 personer som ikke har betalt etter to           

purringer, de vil nå bli slettet som medlemmer. Reglen er at de som ikke har betalt etter to 
purringer og ikke er aktive medlemmer kan vi slette som medlemmer i foreningen. Vi er nå 301 

medlemmer. 
 
Ad punkt 6: Innkjøp av teknisk utstyr, status 

Ragnhild har en prosjektor hjemme hos seg som Posten eier og som foreningen kan overta. Denne 
fungerer bra. Det må kun kjøpes inn en overgangskabel, Ragnhild ordner det. 
Høyttaler: Powerful Bass Boost med en mikrofon til ca kr 3000 – kr 3500. Det finnes også en annen 
mulighet til ca samme pris, men denne er en del større. Lerret må være minst 250 cm fra hjørne til 

hjørne. Aud og Ragnhild ordner med innkjøp.  
 
Ad punkt 7: Styret ønsker å få til ett «distriksmøte» i Kongsberg, leder prøver å finne plass til       

        det mellom 20.9. og 11.10.2023 og helst på en onsdag. Kanskje 

                  27. september og event. tema fra posthistorien til Kongsberg. 
 

 
Ad punkt 8: Eventuelt, ingen saker. 

 
 
Nesbygda 15.6.2023 
Aud Moss 
Referent 



 

Neste styremøte er onsdag 16. august 2023 

kl 1000 på postterminalen. 
 


